

[Text]

Senator Lafond: It has been changed since.

Mr. Eglinton: They change the levies a number of times each year.

The Joint Chairman (Senator Forsey): Is there anything else? I think it only remains to say that Colonel Mackenzie tells me there has been a request from Mr. McCleave, our Co-Chairman, that the next meeting should be held not on September 18, but on September 17. I see no objection to that myself. I think it makes very little difference to most of us.

The Vice-Chairman (Mr. Robinson): It is a Wednesday. I could probably attend on the Wednesday. I would not be able to attend on Thursday.

The Joint Chairman (Senator Forsey): So much the better. We get a double dividend then.

Is there any difficulty in the opinion of any member on the committee about changing that date from the Thursday to the Wednesday?

The Vice-Chairman (Mr. Robinson): I think probably one of the reasons for that is there is a huge celebration for the Right Hon. John Diefenbaker on the same date, which I imagine many members will wish to attend. It is a good time to have our meeting on the same day.

The Joint Chairman (Senator Forsey): I take it the usual thing is to adjourn to the call of the Chair but members should be aware that the call of the Chair will probably issue for September 17 rather than September 18.

Mr. Leblanc (Laurier): I will be back from England at that time. I am coming back on September 15. I will be around that week.

The Joint Chairman (Senator Forsey): I think we will probably have the necessary number.

The meeting is adjourned. Thank you very much.

[Interpretation]

Le sénateur Lafond: Cela a été changé depuis.

M. Eglinton: On change ces chiffres plusieurs fois par an.

Le coprésident (Le sénateur Forsey): Y a-t-il autre chose? Je pense qu'il ne me reste plus qu'à vous informer que le colonel Mackenzie me signale que M. McCleave, notre coprésident, a demandé que la prochaine réunion ait lieu non pas le 18 mais le 17 septembre; je n'y vois personnellement aucune objection. Je pense que cela importe peu à la plupart d'entre nous.

Le vice-président: C'est un mercredi. Je pourrai probablement être là le mercredi. Je n'aurais pas pu l'être le jeudi.

Le coprésident (Le sénateur Forsey): D'autant mieux. Coup double.

Certains membres du Comité pensent-ils que cela peut poser un problème?

Le vice-président: Je pense qu'une des raisons est qu'il y aura une grande célébration en l'honneur du très honorable John Diefenbaker ce même jour et j'imagine que nombreux sont ceux qui voudront y assister. Il serait donc judicieux de prévoir notre réunion à cette date.

Le coprésident (Le sénateur Forsey): Je crois que nous allons donc ajourner jusqu'à nouvelle convocation de la présidence mais les membres du Comité sauront que celle-ci portera probablement pour le 17 septembre plutôt que pour le 18.

M. Leblanc (Laurier): Je serai rentré d'Angleterre à cette date. Je reviens le 15 septembre et serai en ville cette semaine-là.

Le coprésident (Le sénateur Forsey): Je pense que nous aurons probablement le quorum nécessaire.

La séance est levée. Merci beaucoup.

43